
 Bestyrelsesmøde  d.  18  april  2024  kl  17  i  Medborgerhuset. 

 1:Nyt  fra  formanden. 
 -  Henvendelse  fra  beboerne  på  Brandvejen.  Disse  ønsker  ikke,  at  der  kommer 

 flis-stakke  ligesom  sidst  på  deres  vej. 
 -  Allan  vil  forsøge  et  blandingsprodukt  af  stenmel  og  grus  på  et  lille  stykke 

 grusvej.  Dette  for  at  se  om  det  er  vejen  frem  for  at  forbedre  grusvejene. 
 -  Der  er  solgt  to  sommerhusgrunde  i  Midtparken. 

 2:  Nyt  fra  næstformanden. 
 -  Tønder  Kommune  efterspørger  et  kort  over  ruterne  i  Arrild  Ferieby.  Hertil  vil 

 der  blive  arbejdet  på  at  oprette  en  QR-kode,  som  kan  hjælpe  med  at  finde 
 rundt.  De  kort  vi  har,  vil  blive  placeret  rundt  i  pælene. 

 3:Økonomi  ved  Tommy. 
 -  Der  er  blevet  betalt  en  del  siden  sidste  møde,  blandt  andet  90.000  kr  til 

 padelbane.  Derudover  er  Thomas  blevet  betalt  for  sit  store  arbejde. 

 4:  Vedtægtsændringerne  godkendes. 
 -  Dette  ser  fint  ud,  og  er  klar  til  at  komme  til  afstemning. 

 5:Indbydelsen  til  generalforsamlingen. 
 -  Den  er  blevet  rettet  til  og  hermed  klar  til  udsendelse. 

 6:  Forespørgsel  om  ridning  i  feriebyen. 
 -  Der  er  kommet  en  henvendelse  angående  ridning  i  Feriebyen.  Bestyrelsen 

 har  besluttet,  at  der  må  rides  på  stien  langs  Gånsagervej  og  på  asfalten 
 igennem  feriebyen.  Der  skal  dog  gøres  opmærksom  på,  at  man  skal  huske  at 
 samle  efterladenskaberne  op  efter  sig. 

 7:  Nyt  fra  Lene  og  Allans  projekt  -  Naturlegeplads. 
 -  Der  er  kommet  billeder  og  priser  fra  skovdyrkerne.  Vi  vil  arbejde  videre  på 

 flere  tilbud  og  lave  en  projektbeskrivelse.  Regin  vil  prøve  at  tage  kontakt  til 
 Karen  om  hjælp  til  fondssøgning. 

 7:  Evt. 




